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Zápis z valné hromady TJ Sokol Ostředek 

konané dne 14.12.2013 v restauraci v Ostředku

Valná hromada zahájena v 17:16h

Předseda TJ Ing. Marek Škvor – uvítání přítomných, minuta ticha za zemřelé členy

Odhlasování – k platnosti usnesení VH nutná 3/5 většina přítomných členů

Odhlasování – zapisovatelka JUDr.Věra Neradová, ověřovatelé usnesení – Florián Pavel, 
Slabý B.

Předseda seznámil přítomné s návrhem programu VH – odsouhlaseno

 Roční zpráva o činnosti TJ – přednesl předseda Ing. Škvor Marek

 Zpráva o činnosti fotbalového A-týmu – přednesl Petr Florián

 Zpráva o činnosti fotbalového B-týmu – přednesl Nerad František nejml.

 Zpráva o činnosti fotbalového týmu žáků – přednesl Tinák Ladislav

 Zpráva o činnosti fotbalového týmu přípravky – přednesl Novák Martin

 Schválení postavení hospodářky Veroniky Floriánové jako členky výboru s hlasem 
poradním pro funkční období do r. 2016 – jednohlasně schváleno

 Zpráva o hospodaření – přednesl předseda Ing. Škvor Marek

 Zpráva revizní komise – přednesl Ing. Müller Jan

 Zpráva o činnosti oddílu stolního tenisu – přednesl předseda Ing. Škvor Marek

Diskuse:

Florián Pavel – hovoří o potřebě zachovat fotbal v obci, o zodpovědnosti, srdci, připravenosti 
a uvědomění si celku. Děkuje všem, co se o fotbal starají.

Kotil Richard – řeší činnost fotbalového B-týmu, pochybuje o „životaschopnosti“. Zrazuje od 
B-týmu stolního tenisu. Podává svou vlastní analýzu, proč A-tým fotbalu hraje špatně na 
podzim a na jaře ne.  Vznáší dotaz ohledně vytvoření fotbalového dorostu.

Ing. Škvor Marek (předseda) – reaguje na dotaz a sděluje, že se jedná o možnosti převedení 
části dorostu z Vlašimi.

Nerad František st. – přeje hodně úspěchů TJ Sokol za SDH Ostředek a vyjadřuje pochopení 
pro těžkou práci s lidmi
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Ing. Müller Jiří – kvituje snahu o vytvoření dorostu i případně s pomocí Vlašimi. Řeší pomoc 
A-týmu posilami z SK Chocerady. Nad některými posilami vyjadřuje nesouhlas. Doporučuje 
návrat Ondry Hanibala. Ve vztahu k B-týmu fotbalu uvádí, že zrušit je jej možno, ale pak dle 
jeho názoru, bude zase moc fotbalistů na jeden tým. Řeší Eduarda Špalka.

Florián Petr – reaguje na příspěvek pan Müllera

Diskuse na téma „Eduard Špalek“  - diskutují předseda, Petr Florián,  Müller Jiří

Diskuse na téma „jednoho fotbalového týmu“ – diskutují Florián Petr, Müller Jiří, Kobián 
Karel, Nerad František ml., Kotil Richard, Slabý Bohuslav a Škvor Milan st.

Škvor Milan st. – řeší zodpovědnost ke kolektivu, generační mezeru a upozorňuje na 
množství akcí pořádaných nebo TJ Sokol s tím, že je toto třeba zohlednit ve výši finanční 
podpory ze strany obce

Nerad František nejml. – reaguje na příspěvek Škvora Milana st. a také poukazuje na nemalý 
počet akcí TJ a žádá o větší podporu, zmiňuje klesající účast lidí na zábavách pořádaných 
všemi spolky v obci

Škvorová Klára (starostka) – reaguje na poznámky o podpoře obce ve vztahu k TJ Sokol, což 
neguje a sděluje, že přístup je ke všem spolkům stejný a tedy spravedlivý. Sděluje, že o co si 
TJ Sokol za její působnosti požádal, to obdržel. Děkuje TJ Sokol za práci s dětmi a dává do 
úvahy, zda pro nefotbalové děti by nemohl být třeba sportem stolní tenis.

Ing. Škvor Marek (předseda) – reaguje na další možnosti práce s dětmi, sděluje, že přivítá 
každého dospělého, který bude chtít nad rámec fotbalu s dětmi pravidelně zajišťovat nějakou
sportovní aktivitu

Kotil Richard – reaguje na malou účast na plesech s tím, že dle něj může být problém i v tom, 
že plesy jsou pořádány s malým časovým odstupem a lidé to nezvládají finančně.

Ing. Škvor Marek (předseda) – reaguje na příspěvek R.Kotila, termín sokolského plesu byl 
stanoven rok dopředu, hasičský ples se proti tradici posunul do půlky února a tak oba plesy 
dělilo jen 14 dní. V roce 2014 bude mezi plesy odstup 1 měsíc.

Konec diskuse

Schválení usnesení výroční valné hromady 2013

Ing. Marek Škvor (předseda) v závěrečném slově zve na nejbližší akce TJ Sokol a informuje o 
záměru přestavby kabin.

Konec 19:30h

Zapsala: JUDr. Věra Neradová


